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Bijlage 1.Beantwoording schriftelijke vragen CDA inzake scouting, haven en Uithoorn Centrum  

 

Scouting 

 

        Antwoord: 

1./2. Het oprichten van een eigen nieuw clubhuis is voor de Scouting best een lastige en tijdrovende 
puzzel, mede omdat het proces door vrijwilligers wordt getrokken. Scouting heeft inmiddels 
een conceptvoorstel voor een clubhuis aangeleverd. Ook zijn we  
onderling in gesprek over de herinrichting van het perceel in het Libellebos (wie doet wat en 
past dat binnen het door uw raad vastgesteld krediet). Hiervoor wordt vervolgens een 
samenwerkingsovereenkomst opgemaakt om alle afspraken in te vervatten. De gemeente 
neemt de kosten van het bouwrijp maken voor haar rekening conform het besluit van de raad 
d.d. 3 februari 2022.  

Als de stukken compleet zijn en naar beider tevredenheid kan het college een besluit nemen en 
kan de planologische procedure door de Scouting worden opgestart. Hierna kan (de 
aanbesteding van) het bouw- en woonrijpmaken starten en vervolgens de bouw van het 
clubhuis. Uitgesproken is dat dit bij voorkeur in 2025 zal worden afgerond. Uw raad wordt 
hierover vanzelfsprekend en tijdig geïnformeerd.  
 

3. Voor het wachtschip worden in samenspraak met provincie Noord-Holland momenteel locaties 
tussen Thamerkerk en Hollandse Dijk nader onderzocht op haalbaarheid (financieel en qua 
veiligheid). Uitgesproken is dat we het wachtschip graag verplaatst zien deze winter maar of 
dat haalbaar is zal komende maanden blijken. Uw raad wordt hierover vanzelfsprekend  tijdig 
geïnformeerd.  
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Havens Uithoorn 

 

Antwoord: 

De exploitatie van zowel de passanten- als jachthaven in Uithoorn is in handen van E-Harbour. Wij 
hebben met hen contact gezocht voor een antwoord op uw vragen. 

4. E-Harbour geeft aan dat de jachthaven vol is, alle ligplaatsen zijn verhuurd. Er is veel vraag 
vanuit onze inwoners en er is dan ook een wachtlijst van met name Uithoornse inwoners.  

5. Het aantal elektrisch aangedreven vaartuigen in de jachthaven ligt momenteel op ca. 15%. Naar 
verwachting stijgt dit percentage komende jaren doordat Amsterdam Centrumgebied vanaf 
2025 een elektromotor gaat verplichten.  

6. Uithoornse inwoners met een elektrische boot, die op de wachtlijst staan, hebben in de 
jachthaven van E-Harbour voorrang bij toewijzing.   

7. De pleziervaart weet de passantenhaven in Uithoorn te vinden. Dit is echter weersafhankelijk 
dus geldt dit met name voor de zomermaanden. De gemeente heeft geen bemoeienis met 
winstgevendheid van beide havens, dit ligt bij de exploitant.  

Centrumgebied 

 

Er ligt geen geheimhouding op het bedoelde raadsbericht, dit was abusievelijk wel zo door de griffie 
opgenomen.

 

Antwoord: 

8. De vraag of de conclusie van het raadsbericht kan worden toegelicht is voor ons onduidelijk. Als 
er verduidelijking nodig is dan de vraag dan specifieker worden beschreven. 
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9. De burgemeesterswoning is in gebruik voor de opvang van Oekraïners. We bekijken van jaar tot 
jaar of er verlenging mogelijk is. De gemeente ontvangt hiervoor huur. Het noodzakelijke 
onderhoud wordt gepleegd.  

 
10. Het stedenbouwkundig plan voor de Irenelaanlocatie is al enige tijd terug vastgesteld in de 

gemeenteraad. De plannen zijn diverse keren aan de raad toegelicht. De burgemeesterswoning 
blijft in principe gehandhaafd en zal te zijner tijd worden verkocht met als doel dat deze door de 
koper wordt opgeknapt. Het moment is afhankelijk van de andere ontwikkelingen op de 
Irenelaanlocatie. Momenteel loopt er een tender voor de nieuwbouwwoningen.  
 


	Bijlage 1.Beantwoording schriftelijke vragen CDA inzake scouting, haven en Uithoorn Centrum

